
Protokoll årsmøte 2023, Lye IL 

Torsdag 21. juni kl 19.00, Klubbhuset 
 

Saksliste 
2023-01 Godkjenning av stemmeberettigedez 

  
Registrering og opptelling viste at årsmøtet blir utført med 38 stemmeberettigede 
medlemmer til stede.  
 

2023-02 Valg av  
a) dirigent 
b) protokollfører 
c) to representanter til å skrive under protokoll  
d) tellekorps  

  
Årsmøtet valgte følgende medlemmer til gjennomføring av årsmøtet:  
 

a) Dirigent: Asta S. Kvalbein 
b) Protokollfører: Siv Una Hagen 
c) Representanter til å signere protokoll: Renate Vognsen og Kenneth 

Terjesen 
d) Tellekorps: Monika Steiro og Trond Sikveland  

 

2023-03 Godkjenning av  
a) møteinnkalling 
b) sakliste 
c) forretningsorden 

  
Leder for hovedstyret, Henning Topnesvåg ønsket velkommen og informerte mm  
 
Ekstraordinært årsmøte godkjente møteinnkalling, saksliste og forretningsorden 
uten merknader.  
 

2023-04 Godkjenning av protokoll årsmøtet 2023 

  
Årsmøtet godkjente protokoll fra årsmøtet 2023 uten merknader.  
 

  



2023-05 Prosjekt ny klatre- og aktivitetshall 

  
Leder for hovedstyret og arbeidsgruppen for prosjektet, Henning Topnesvåg 
informerte kort om bakgrunnen for saken, mandatet arbeidsgruppen fikk tildelt 
mandat i sak 2023_07 b) Ny klatrehall eller ny klatrevegg (Årsmøte, Lye IL 23. mars 
2023): 
 

«Årsmøtet ber hovedstyret om snarest mulig å sette i gang en 
prosjektgruppe som skal utrede og foreslå en best mulig løsning for ny 
klatrevegg. I prosjektgruppen skal der være med representanter fra 
klatregruppen og handballgruppen, i tillegg til hovedstyret. Hovedstyret 
skal lede arbeidet og involverer rådgivere fra kretsen, kommunen og 
eventuelle andre etter behov.» 

 
Arbeidsgruppen har bestått av:  
Jan Kvalbein, på vegne av klatregruppen 
Anette Kvalbein, på vegne av øvrige grupper for innendørsidrett 
Trond Sikveland, kasserer, Lye IL 
Henning Topnesvåg, leder for hovedstyret Lye IL og arbeidsgruppen 
 
Som innledning til saken gikk Henning overordnet gjennom prosjektrapportens 
avsnitt som utsendt saksunderlag til idrettslagets medlemmer.  
 
Følgende hadde ordet under diskusjon av saken, ut over møtedirigent, hovedstyret 
og arbeidsgruppens medlemmer: 
 
 
Kjell Tjåland, leder for kontrollutvalget 
Lill Stine Egeland 
Markus Zeeh 
Vegard Østmoe 
Joar Serigstad 
Renate Vongsen 
Mfl. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Jan Kvalbein fremmer nytt forslag til beslutning, hvor han har foreslått 12 konkrete 
forutsetninger for, og presiseringer, til en eventuell fullmakt:  
 
 

 
 
Årsmøtet besluttet, enstemmig, å tildele fullmakter og mandat iht nytt forslag fra 
Jan Kvalbein.  
 

 

Hovedstyrets leder, Henning Topnesvåg takker et uvanlig engasjerende møte og generelt for 

innsatsen alle tillitsvalgte, trenere, foreldre og medlemmer legger i idrettslaget til enhver tid.  

Som takk for innsatsen deler styrets leder ut blomster til møtedirigent og kontrollutvalget. Styrets 

leder takker også hovedstyrets medlemmer for innsatsen. 

 

Sted, tid 

 

Renate Vongsen      Kenneth Terjesen 


